

TRURAN MACHINERY

TRC-1200

高精密偏光板切片機

High Accuracy Polarizer Cutter



穩定的下死點精度 Stable Bottomdead Center Accuracy

- ◆ 精心設計之機構，能在高速裁切運轉下，依然保有穩定的下死點精度
- ◆ The delicate-design mechanism can maintain the stable bottomdead center accuracy under high speed cutting running.

刀高調整機構 Knife Height Adjustment Mechanism

- ◆ 架設刀模時，本機裝設有儀表，可左右個別調整，清楚並快速的完成刀模架設
- ◆ When setting up knife mold, the instrument of the machine can make right and left adjustment respectively as well as complete the setup of knife mold clearly and rapidly.

操作簡易的操作面板 Easy-Operate Operation Panel

- ◆ 採用新式觸控螢幕，具有親和之操作介面，操作簡便易上手，降低人員訓練成本
- ◆ This machine adopts new touch screen featuring affinity operation interface that makes an easy operation, thus lowering cost for employee training.

精密送料機構 Accuracy Delivery Mechanism

- ◆ 搭載最新式機構，送料穩定精準，送料移動量數位設定
- ◆ loaded with new mechanism, the delivery move volume digital setup, it achieves a stable and accurate delivery function.

高速裁切 High Speed Cutting

- ◆ 強化設計的機構，能容許高速裁切
- ◆ The strengthened-design mechanism can allow high speed cutting.

極高的靜肅性 High Torsiodamper

- ◆ 機台主體鋼性強，高速運轉時，噪音可維持在標準值之內
- ◆ With the strong rigidity of the unit, noise can be maintained within the standard value under high speed running.

適用材料 Applicable Materials

- ◆ 偏光板、擴散片、導電橡膠、橡膠製品、封裝墊片、雲母片、各式沙紙、電纜線
- ◆ Applied to polarizer diffusion sheet, conduction rubber, rubber products, wrapping washer, mica, each type of sand paper, and power cable.

機械規格 Air function ISC concept

最大切斷寬度 Maximum Cutting Width	1200mm
最大切斷長度 Maximum Cutting Length	1380mm
最大切斷厚度 Maximum Cutting Thickness	10mm
機械尺寸 Dimensions of Machine	L3100×W2000×H1500
機械淨重 N.W.(Apr.)(kg)	1500kg



本公司通過 ISO 9001 國際認證
Air function ISC concept

■ 特殊機種歡迎訂購
WELCOME CUSTOM-MADE ORDERS FOR SPECIAL REQUEST.

■ 本公司不斷在機械品質和性能上求精進，若有設計變更不再另行通知。
We reserve the right to modify the specifications relating to any of the above listed machines without notice.